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Met kennisgeving afwezig: Carol Bos, Maurits Coltof, Mia Maijenburg, Jaap van 
der Does en Stefan van Wijk. 

Aan het begin van de verkennende fietstocht legt Theo uit welke route we gaan
rijden. Om te beginnen rijden we via de Jan Kriegestraat naar de Leidsestraat-
weg.

De eerste stop is op de Leidsestraatweg ter hoogte van de autodealer. In de 
straat is er sprake van eenrichtingsverkeer. Dat wil nog weleens mis gaan. 

Engelbert is in gesprek geweest met de dealer en het gaat nu goed. Naar de 
Jan Kriegestraat is het een verplichte rijrichting. Het begin van de Leidsestraat-
weg vanaf het centrum is een verboden rijrichting voor fietsers. Dit inrijverbod 
voor fietsers wordt vaak overtreden. 

Naarmate je dichterbij het centrum komt, ziet de Leidsestraatweg er ouder en 
vervallen uit.

Waar vroeger het kaaspakhuis stond, in het korte deel van de Leidsestraatweg,
staat nu een mooi appartementencomplex.

Hierna stoppen we bij de woning van Engelbert. Het openbaar groen voor zijn 
tuin is geadopteerd door de aanwonenden en wordt ook als zodanig onderhou-
den. 



De volgende stop is De Terugwinning, een circulaire werkplaats die zich vooral 
richt op armoedebestrijding. We worden rondgeleid door Arjan Niholt, oprich-
ter. De Terugwinning is een zorgbedrijf waar mensen met een afstand tot de 
arbeidsmarkt terecht kunnen voor diverse werkzaamheden, onder begeleiding. 
Er worden jaarlijks ca.1250 fietsen gerepareerd voor hergebruik, bijvoorbeeld 
voor het Kinderfietsplan van de ANWB en voor Vluchtelingenwerk. 
Afgedankte producten krijgen hier een nieuw leven.
Ook wordt er samengewerkt met Verweij Houttechniek, die oude deuren levert 
waarvan tafels, stoelen, bijenhotels en vogelhuisjes worden gemaakt.

Binnengekomen kleding wordt gewassen, gerepareerd en voor een klein prijsje
aangeboden in de eigen kledingwinkel. Dak- en thuislozen kunnen met een 
voucher gratis kleding ophalen.
In het naaiatelier worden festivaltasjes, kussenhoezen en vlaggetjes gemaakt 
van oude gordijnen, banners van 650 jaar Woerden, of reststoffen.

Er werken nu 70 mensen die hoofdzakelijk afkomstig zijn uit de GGZ-kanalen 
en Vluchtelingenwerk. In samenwerking met de gemeente wordt vanuit de 
WMO de bijdrage en de duur van de begeleiding vastgesteld. Voor iedereen is 
dat verschillend.
De bedoeling is dat er jaarlijks deelnemers doorstromen naar een betaalde 
baan.

Sinds kort is De Terugwinning ook te vinden met een eigen winkel aan de 
Voorstraat 81. In de winkel worden, in samenwerking met Stichting Ontmoe-
ting, zelfgemaakte producten en tweedehands spullen verkocht.
De winkel is geopend op woensdag, donderdag en vrijdag van 10.00 tot 16.00 
uur en de eerste en derde zaterdag van de maand. In de toekomst hoopt Arjan
de winkel alle dagen te kunnen openen.

De Terugwinning is altijd op zoek naar vrijwilligers die zich een aantal uren per
week willen inzetten om de deelnemers weer een stapje verder te brengen. 
Ook in de winkel is behoefte aan meer vrijwilligers.

Hierna rijden we naar de Vincent van Goghlaan. Aan het begin van de wijk 
staan 30 km borden, die voor de gehele wijk gelden. Er wordt echter nog 
steeds te hard gereden. De borden zijn dan ook niet echt zichtbaar. Vraag is of
er herhalingsborden kunnen komen, of dat er op de straat in het groot 30 km 
geschilderd kan worden. 
Ad de Regt benadrukt dat men dit probleem moet blijven melden bij het MOR 
(Regeling Omgevingsrecht). Inwonersbelangen heeft een motie ingediend en 
na de zomer zal gekeken worden wat er aan gedaan kan worden.

In het gebied begrensd door de Vincent van Goghlaan, Floris Versterstraat en 
de Jozef Israelslaan waar de gasleidingen vervangen zijn en glasvezel is aan-
gelegd, komen overal de struiken in de groenstroken weer terug. Dit gebeurt 
pas in het najaar, omdat het plantseizoen nu voorbij is. In de tussentijd zijn de



kale groenstroken ingezaaid met bloemrijk mengsel, waardoor er deze zomer 
een wat mooier beeld is. 

Het zwarte veld tussen de Jan Steenstraat en de Floris Versterstraat wordt veel
gebruikt om te spelen. Het vervelende is echter dat, als kinderen daar met een
bal spelen, de bal vaak in het water terechtkomt. Nasir heeft hier vorig jaar al 
met de gemeente over gesproken. Er zou een hek geplaatst worden, maar dat 
is nog steeds niet gebeurd. Wel is er een hek achter het doel geplaatst om te 
voorkomen dat de bal in de voortuinen bij de bewoners van het appartemen-
tencomplex terecht komt. 

De haagbeuk die weg zou moeten voor het nieuwe appartementencomplex, 
staat er nog steeds. Theo is daar heel blij om. Het speelveld voldoet goed in 
een behoefte en wordt veel gebruikt door de Kringschool en jeugd uit de buurt.

We rijden hierna over de Floris Versterstraat, linksaf naar de Jan Sluijterstraat.
De bestrating is hier erg slecht. De riolering is oud en aan vervanging toe. Het 
zand stroomt nu door de riolering weg en er ontstaan overal dalletjes die na 
regenbuien vol water staan. De riolering mag echter fysiek niet vervangen 
worden, omdat graven in de grond in dit deel van de wijk voorkomen moet 
worden i.v.m. mogelijke paalrot van de houten palen onder de huizen.  
Jordy Muller (realisatie & beheer van de gemeente) zegt dat het probleem in 
beeld is bij de gemeente. De bedoeling is om de zaak te relinen (nieuwe buizen
in het bestaande riool) en een puinfundering aan te brengen. De klinkers lig-
gen nu plat, maar die moeten rechtop gezet worden, waardoor er meer draag-
kracht ontstaat. Het is een meerjarenplan. Er wordt bezuinigd op onderhoud en
voor de riolering wordt geld vrijgemaakt.

De speeltuin aan de Johannes Bosboomstraat: de gemeente zegt dat de speel-
tuin veilig bevonden is. Er zijn nieuwe houtsnippers aangebracht, maar de be-
woners noemen het de “pisbak”. Het lijkt meer een openbaar honden- en kat-
tentoilet. De opstaande betonnen randen zijn gevaarlijk voor kleine kinderen.
Hendrie van Assem merkt op dat er in de gemeenteraad vragen over gesteld 
zijn. Het stond niet in de begroting. Later werd gezegd dat het aangepakt zou 
worden. Volgens Hendrie heeft dit probleem toch wel iets meer nodig dan “we 
nemen het mee”.
Ad de Regt zegt dat wegen nu eenmaal voor speelplaatsen gaan. Het geld is 
echter op een gegeven moment op. Uiteindelijk beslist de gemeenteraad of er 
meer geld beschikbaar komt.

We rijden door naar het parkeerterrein van het Kalsbeek College. De handel in 
drugs is van winkelcentrum Tournoysveld hier naartoe verplaatst, vanwege het
scherper controleren bij het winkelcentrum. 
Het drinkwaterbedrijf Oasen bouwt een nieuwe zuiveringsinstallatie aan de ’s 
Gravensloot, met een tijdelijke toegangsweg. Het Kalsbeek heeft, vanwege het
bouwverkeer op de Jozef Israelslaan, de fietsingangen verplaatst naar de an-
der kant van de school (toegang via de Cornelis Troostlaan). Of dit weer terug-
gaat naar de oorspronkelijke situatie als de nieuwbouw klaar is, is nog niet be-
kend. 



Achter de fietsenstalling van het Kalsbeek College ligt een verharde speelkooi. 
Alleen leerlingen kunnen hier gebruik van maken. Misschien kan er vanuit de 
gemeente met de school overlegd worden of het ook anders kan, zodat meer 
kinderen gebruik kunnen maken van dit speelveld. Dit zou mogelijk een alter-
natief kunnen zijn voor het Cruijf-court. 

Op weg naar de Rode Kooi laat Theo ons een stuk grond van de gemeente zien
in de vorm van een driehoek, waar omwonenden gezamenlijk een tuin hebben 
aangelegd. Dat is een mooi initiatief van de bewoners aan de Cornelis Troost-
laan.

Bij de Rode Kooi aangekomen vertelt Nasir dat er hekken verrot zijn en ge-
verfd moeten worden. De hekken zijn nu deels verwijderd, maar zijn op het 
veld geplaatst, wat gevaar oplevert voor de spelende jeugd. 
De hekken maken veel lawaai als er een bal tegenaan komt. Er zit speling in 
de verbindingen. Deze dienen aangedraaid te worden. Hopelijk wordt het la-
waai dan wat minder.
Het grasveld ernaast ligt vol met kuilen, waardoor kinderen gemakkelijk hun 
enkels kunnen verzwikken. Hier dient het e.e.a. aan gedaan te worden.
Advies is om met Martijn Smit hierover contact op te nemen.

In de Jan Steenstraat ter hoogte van de Gabriel Metsusstraat laat Theo ons de 
betonnen ballen (de zgn. straatbollen) op de hoeken van de trottoirs zien, die 
’s avonds moeilijk te zien zijn voor ouderen en slechtzienden. Hierdoor kan 
men er gemakkelijk over struikelen met alle gevolgen van dien. Wellicht een 
idee om deze in een opvallende kleur te schilderen. Gemeente? Of moeten de 
bewoners zelf de kwast ter hand nemen…?

Hierna fietsen we terug naar de Kruiskerk om deze geslaagde wijkschouw af te
sluiten met een drankje.
Bij de Kruiskerk vraagt Theo nog aandacht voor de renovatie van het winkel-
centrum Tournoysveld. Het bestuur wil graag met de projectleiders om de tafel
over de stand van zaken. Ad de Regt meldt dat er binnenkort een afspraak ge-
maakt wordt. 


